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   Protokół Nr   47 /2022 

 

Wspólne posiedzenie w trybie stacjonarnym Komisji Budżetu i Rolnictwa,  

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,  Komisji Rewizyjnej, Komisji Oświaty,  

Kultury, Sportu, Turystyki, Rozwoju Rodziny, Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Ochrony Środowiska w Kluczborku  

w dniu 21 czerwca 2022 r. 

 

 

Przewodniczył radny Wojciech Smolnik- Przewodniczący Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa 

publicznego i Ochrony Środowiska. 

 

 Porządek posiedzenia:  

1.Otwarcie posiedzenia.  

2.Analiza materiałów wraz z opiniowaniem uchwał na XLIV Sesję Rady Powiatu  

w Kluczborku 

3.Wolne wnioski.  

4.Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Mirosław Birecki – Starosta Kluczborski 

2. Iwona Sobania – Burmistrz Byczyny 

3. Magdalena Żmuda - Lewald - Skarbnik Powiatu 

4. Anna Szczygieł - Naczelnik Wydziału Obsługi Finansowo-Księgowej Jednostek        

Organizacyjnych Powiatu. 

 

Ad.1 

Wspólne Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Ochrony Środowiska, który przedstawił proponowany porządek obrad. Radni 

nie wnieśli uwag do porządku i przyjęli go w proponowanym kształcie jednogłośnie.  

We wspólnym posiedzeniu uczestniczyło w sumie 18 radnych. 

 

Ad.2 

Kolejno głos zabrał Starosta Kluczborski Pan Mirosław Birecki, który przeszedł do 

omówienia raportu o stanie Powiatu Kluczborskiego w 2021 roku. Pan Starosta powiedział, 

że jedną z ważniejszych kwestii jest to, że zadłużenie maleje. Ma to odzwierciedlenie  

w wynikach budżetu oraz w opiniach Regionalnej Izby Obrachunkowej. Ostatnia opinia do 

sprawozdania finansowego jest pozytywna. Kwota zaplanowanych na rok 2021 dochodów to 

ok. 90 mln zł, zostały wykonane na kwotę ok. 92 mln zł, czyli 102,3%. Jeśli chodzi  

o dochody majątkowe to  były zaplanowane w wysokości 993 tys. zł., wykonano w wysokości  

246,7%. Wydatki budżetowe po zmianach w wysokości 92 mln zł, wykonanie 88 mln zł, to 

jest 95%. Wydatki majątkowe po stronie planu - 4,5 mln, wykonanie 99,4 %. Rok 2021 

zamknął się nadwyżką budżetową w wysokości 4,93 mln zł. Pan Starosta powiedział również, 

że w roku ubiegłym składany był wniosek o dofinansowanie remontu drogi w Wierzbicy 

Górnej, udało się nam go rozstrzygnąć – ok. 1 km drogi.. Kwota po przetargu to około  

2,4 mln zł. Patrząc na obecne ceny jest to dobra kwota. Z Funduszu Rozwoju Dróg jest 

dofinansowanie w wysokości 1,2 mln zł. Gmina Wołczyn gwarantuje 500 ty. zł. na tą 

inwestycję. W tym roku nakłady inwestycyjne na drogi to ok. 6 mln zł. Jeśli chodzi o stan 

zadłużenia na grudzień 2021 roku to jest to kwota 75 368 180 zł. Na koniec 2020 zadłużenie 

wynosiło prawie 80 mln zł. Szczegółowy wykaz remontów i inwestycji zostanie 
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przedstawiony na najbliższej Sesji. W roku ubiegłym zakończono termomodernizację  

w ZS nr 2 CKU w Kluczborku, kwota ok. 1,3 mln zł. W tamtych roku złożony został również 

wniosek o rewitalizację boisk szkolnych. Ta inwestycja będzie w tym roku kontynuowana. 

Wyremontowano wjazd do szkoły Nr 2, przeprowadzono drobne remonty w innych 

placówkach oświatowych. Zakupiono samochód do pracowni ćwiczeń praktycznych. 

Zrealizowano drobne inwestycje we współpracy z gminami np. chodnik w Jasieniu, 

przebudowa skrzyżowania w Bogacicy, remont nawierzchni drogi w Wojsławicach, przy tym 

była dotacja Gminy Byczyna w wysokości 25 tys. zł. W Brynicy zostały wykonane nakładki  

o łącznej długości ok. 1 km – wartość zadania 180 tys. zł, przy dotacji z Gminy Wołczyn. 

Remonty cząstkowe nawierzchni drogi powiatowej były np. w Gołkowicach przy dotacji  

z Gminy Byczyna. Była także awaria przepustu w Gołkowicach, koszt naprawy to ok. 84 tys. 

zł. Jeśli chodzi o zadania na ten rok, to była przebudowa przejścia dla pieszych na  

ul. Jagiellońskiej. Zimowe utrzymanie dróg w 2021 to była kwota 691 tys. zł. Rozpoczął się 

również remont ul. Drzymały. Jeśli chodzi o nakłady na ochronę zdrowia, to w tym roku 

zakończona została budowa łącznika na terenie szpitala. Kolejno przystąpiono do następnej 

dużej inwestycji remontu budynku po dawnej ginekologii. Tam zostaną przeniesione inne 

oddziały szpitalne. W roku ubiegłym został przekazany wkład do PCZ S.A. w wysokości   

1,2 mln zł. Została wykonana również instalacja tlenowa na kwotę 250 tys. zł. Pan Starosta 

powiedział, że w tym roku będą nowe inwestycje, nowe zadania. Wartość remontów  

i inwestycji w tym roku sięgnie ok. 17 mln zł. Stopy procentowe cały czas rosną, ale nie jest 

to na ten moment, aż tak odczuwalne z uwagi na wprowadzone wcześniej działania 

naprawcze. Gdyby Powiat nie miał pożyczki z budżetu Państwa to w tym roku musiałby 

zapłacić o ponad 2 mln odsetek więcej w tym roku. Dzięki pożyczce kwota odsetek jest 

zwiększona o ok. 500 tys. zł. Następnie w związku z brakiem zapytań Przewodniczący 

posiedzenia przeszedł do zaopiniowana przez poszczególne komisje projektu uchwały  

w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Kluczborku wotum zaufania.  

 

Komisja Zdrowia-5 głosów za, 5 osób wstrzymało się od głosu.  

Komisja Skarg- jednogłośnie za.  

Komisja Rewizyjna- 4 osoby za, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  

Komisja Budżetu -4 radnych za, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Komisja Oświaty – 5 radnych za, 3 osoby wstrzymały się od głosu. 

 

Kolejno Przewodniczący posiedzenia przeszedł do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdanie finansowym Powiatu 

Kluczborskiego za 2021 rok. Radni nie wnieśli uwag do projektu i pozytywnie go 

zaopiniowali: 

 

Komisja Zdrowia-5 głosów za, 5 osób wstrzymało się od głosu.  

Komisja Skarg- jednogłośnie za.  

Komisja Rewizyjna- 4 osoby za, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  

Komisja Budżetu -4 radnych za, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Komisja Oświaty – 5 radnych za, 3 osoby wstrzymały się od głosu. 

 

 

Następny projekt dotyczył udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania 

budżetu za rok 2021. Radni nie wnieśli uwag i przystąpiono do głosowania: 

 

Komisja Zdrowia-5 głosów za, 5 osób wstrzymało się od głosu.  

Komisja Skarg- jednogłośnie za.  
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Komisja Rewizyjna- 4 osoby za, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  

Komisja Budżetu -4 radnych za, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Komisja Oświaty – 5 radnych za, 3 osoby wstrzymały się od głosu. 

 

Następnie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt w sprawie zatwierdzenia rocznego 

skonsolidowanego bilansu Powiatu Kluczborskiego za 2021 rok. 

 

Komisja Zdrowia-5 głosów za, 5 osób wstrzymało się od głosu.  

Komisja Skarg- jednogłośnie za.  

Komisja Rewizyjna- 4 osoby za, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  

Komisja Budżetu -4 radnych za, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Komisja Oświaty – 5 radnych za, 3 osoby wstrzymały się od głosu. 

 

Kolejno przedstawiono projekt w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Kluczborskiego na rok 2022. 

Głos zabrał Pan Starosta, który powiedział, że zwiększono dochody majątkowe z tytułu 

dotacji. Wprowadzone zostaje zadanie „Remont odcinka drogi powiatowej nr 1343O 

zlokalizowanego w miejscowości Wierzbica Górna" - 1.227.760,65 zł , następnie 500.000,00 

zł - zwiększenie dochodów majątkowych z tytułu dotacji ze środków Gminy Wołczyn na 

realizację zadania pn. "Remont odcinka drogi powiatowej nr 1343O zlokalizowanego  

w miejscowości Wierzbica Górna", 22.600,00 zł - zwiększenie dochodów majątkowych  

z tytułu dotacji z Gminy Kluczborku na realizację zadania pn. "Poprawa jakości powietrza w 

mieście Kluczbork poprzez wymianę źródła ciepła w budynku Młodzieżowego Domu 

Kultury", 904.792,00 zł - zwiększenie dochodów bieżących z tytułu części oświatowej 

subwencji ogólnej na 2022 r. w związku z otrzymaną decyzją Ministra Finansów.  

Jeśli chodzi o wydatki to 101.135,92 zł - zwiększenie wydatków bieżących na zabezpieczenie 

wkładu własnego w 2022 roku z tytułu rekompensaty za usługi w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego z Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych, 100.000,00 zł - 

zwiększenie wydatków majątkowych na zadanie pn. „Remont drogi powiatowej nr 2093O 

(ulica Drzymały w Kluczborku) na odcinku o długości 483m, 300.000,00 zł - zwiększenie 

wydatków bieżących na zabezpieczenie w 2022 roku rat leasingowych w związku ze 

wzrostem stóp procentowych NBP dla budynków: Powiatowego Ośrodka Rehabilitacji, 

Szpitala oraz Centrum Kształcenia Zawodowego w Kluczborku. Kolejno głos zabrał radny 

Jakub Goliński, który zapytał czym są spowodowane zwiększone wydatki na remont  

ul. Drzymały. Pan Starosta powiedział, że zazwyczaj przy każdej inwestycji pojawiają się 

jakieś dodatkowe roboty do wykonania. Ceny również gwałtownie rosną. Inwestycja nie jest 

zagrożona, trwa obecnie ściąganie kostki granitowej. Wobec braku innych pytań Komisje 

zaopiniowały pozytywnie przedstawiony projekt: 

 

Komisja Zdrowia-7 głosów za, 3 osób wstrzymało się od głosu.  

Komisja Skarg- jednogłośnie za.  

Komisja Rewizyjna- 4 osoby za, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  

Komisja Budżetu -4 radnych za, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Komisja Oświaty – 6 radnych za, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 

 

Następnie  przedstawiono projekt w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który zapytał odniósł się do prognozowanej kwoty na 

obsługę długu z ostatniej sesji. Ten plan teraz wzrasta do kwoty 1,6 mln zł. Radny zapytał czy 

to ma związek z aktualizacją czy z podniesieniem stóp procentowych? Pani Skarbnik 

Magdalena Żmuda -Lewald powiedziała, że w związku z podniesieniem stóp była 
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aktualizacja. Odsetki wzrosły. Głównie ma to związek z pożyczką budżetu Państwa. Kolejno 

radny powiedział, że w dalszym ciągu nie ma aktualizacji prognozy i zapytał, jak to wygląda 

w skali całego okresu spłaty? O ile wzrasta koszt obsługi długu? Pani Skarbnik powiedziała, 

że na początku pożyczka miała kosztować dodatkowo 10,6 mln zł. Po podwyżkach wychodzi 

to na dzień dzisiejszy 21 mln zł. Jest to i tak niższa kwota niż ta, która była prana pod uwagę 

przy braniu pożyczki. Pan Starosta powiedział, że gdyby Powiat został przy subrogacjach to 

odsetki przed zmianą stóp wynosiłyby 22 mln zł a po zmianie 44 mln zł. Kolejno głos zabrał 

radny Damian Buła, który podziękował Rządowi Prawa i Sprawiedliwości za udzielenie tej 

pożyczki. Następnie głos zabrał radny Jakub Goliński, który zapytał o remont drogi w 

Wierzbicy Górnej. Czym w wieloletniej prognozie finansowej pokryto ten wydatek? Pani 

Skarbnik odpowiedziała, że zostały zmniejszone wydatki bieżące.  

 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej.  

 

Komisja Zdrowia-7 głosów za, 3 osób wstrzymało się od głosu.  

Komisja Skarg- jednogłośnie za.  

Komisja Rewizyjna- 4 osoby za, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  

Komisja Budżetu -4 radnych za, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Komisja Oświaty – 6 radnych za, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 

 

Kolejno Przewodniczący przeszedł do omówienia projektu w sprawę pozbawienia kategorii 

drogi powiatowej nr 1331 O i wyłączenie jej z użytkowania. Radni nie zgłosili zapytań do 

projektu.  

 

Komisja Zdrowia-6 głosów za, 3 osób wstrzymało się od głosu.  

Komisja Skarg- jednogłośnie za.  

Komisja Rewizyjna- 4 osoby za, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  

Komisja Budżetu -4 radnych za, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Komisja Oświaty – 6 radnych za, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 

 

Kolejno przedstawiony został projekt w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania 

Komisji Budżetu i Rolnictwa Rady Powiatu w Kluczborku. Radni nie wnieśli uwag. 

 

Komisja Zdrowia-jednogłośnie za.  

Komisja Skarg- jednogłośnie za.  

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za. 

Komisja Budżetu - jednogłośnie za. 

Komisja Oświaty – jednogłośnie za. 

 

Następnie Prowadzący posiedzenie przeszedł do przedstawienia Sprawozdania z działalności 

Zarządu Powiatu za okres od 01.04.2022 r. do 10.05.2022 r. Radni nie wnieśli zapytań do 

sprawozdania.  

 

Ad.3 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyła również Burmistrz Byczyny Pani Iwona Sobania, która 

zabrała głos w sprawie stanu dróg powiatowych w szczególnym odniesieniu do dróg  

w gminie Byczyna. Pani Burmistrz powiedziała, że jest to bardzo trudny, złożony temat.  

W ostatnim czasie do Powiatu wpłynęło kilka petycji związanych z tematem stanu dróg  

w gminie Byczyna. Po zimie stan dróg jest fatalny. Petycje były z miejscowości Borki, 
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Jaśkowice, Gola, Gołkowice, sołectwo Kujakowice, Łowkowice, Maciejów, Dobiercice, 

Paruszowice. Odbyło się również spotkanie z mieszkańcami Ciecierzyna w którym 

uczestniczył Naczelnik Wydziału Zarządzania Drogami Pan Wiesław Szczerba. Większość  

z petycji opisuje zły stan dróg, dziury stwarzające zagrożenie dla uczestników ruchu 

drogowego, brak remontów w ostatnich latach. Na niektórych drogach część remontów 

cząstkowych, które były wykonywane nie przyniosły rezultatów, po 2 tyg. nie było śladu po 

uzupełnieniu i dziury pojawiły się na nowo. Jedna z dróg nie przeszła gruntownego remontu 

od 50 lat. Pobocza tych dróg również mają stan niezadowalający. Temat dróg wcześniej był 

już wiele razy poruszany. Pani Burmistrz powiedziała, ze stan dróg stwarza zagrożenie dla 

uczestników ruchu i przytoczyła część treści odpowiedzi Powiatu, która trafiła do 

mieszkańców, „oczekiwany remont będzie możliwy w przypadku spełnienia kilku czynników, 

z których najistotniejszym jest udzielenie Powiatowi wsparcia zainteresowanych 

samorządów. Aktualnie zakres zadań i ewentualne  etapowanie działań jest w zakresie 

wzajemnych ustaleń”. Pani Burmistrz powiedziała, że to nie od gmin jest uzależniony remont 

dróg powiatowych. Gminy nie zarządzają tymi drogami. Taka odpowiedź, która poszła do 

mieszkańców jest nie na miejscu. Pełnienie funkcji inwestora należy do zarządcy danej drogi. 

Powinny zostać ustalone priorytety naprawy dróg. Są drogi, które gmina może 

współfinansować np. droga łącząca miejscowość Miechowa z Janówką. Jednak jeśli jest to 

droga główna, to finansowanie jej naprawy nie może schodzić na barki gmin. Pani Burmistrz 

powiedziała, że nie można uzależniać naprawy dróg powiatowych od dokładania środków 

finansowych przez inne samorządy. Pani Burmistrz powiedziała, że zdaje sobie sprawę, że 

sytuacja powiatu kluczborskiego pod względem finansowym również jest trudna, jednak 

tematem dróg należy się zająć. Pani Burmistrz powiedziała, że z chęcią przyjmie u siebie  

w gminie Byczyna radnych Rady Powiatu. Komisja może być wyjazdowa, Sesja również. 

Można zobaczyć na żywo stan dróg. Pani Burmistrz zwróciła się z prośbą o rzetelne podejście 

do tematu i ustalenie priorytetów w odniesieniu do dróg. Głos zabrał radny Wojciech 

Smolnik- Przewodniczący Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Środowiska, który powiedział, że Powiat posiada wiele kilometrów dróg, ponad 380 km. 

Radny Wojciech Smolnik złożył wniosek o zwołanie wspólnego posiedzenia wszystkich 

Komisji Rady Powiatu w sprawie sytuacji związanej ze stanem dróg powiatu kluczborskiego. 

Radny powiedział, że dobrze byłoby, gdyby Naczelnik Wydziału Zarządzania Drogami 

przygotował informacje, zawierające opis stanu dróg, określenie natężenia ruchu jeżeli to 

możliwe. Pan Starosta powiedział, że w tym roku Powiat przeznaczył 6 mln zł na drogi. 

Warto się spotykać, rozmawiać, wspólnie można więcej zrobić. Obecnie jest rozstrzygnięty 

projekt na przygotowanie dokumentacji na odcinek Skałągi-Jakubowice. Nakłady na drogi 

rosną. Pan Starosta powiedział, że odpowiadając na pismo zamiarem nie było przerzucenie 

odpowiedzialności na inne samorządy. Został przyjęty pewien model współpracy z gminami  

i to się sprawdza. Jeśli Gmina dołoży do jakiejś drogi, to może zdecydować, którą drogę  

w pierwszej kolejności chce wyremontować. Pani Burmistrz powiedziała, że to nie jest rola 

burmistrza, by wybierać drogi. Należy opracować plan napraw priorytetowych. Wiele dróg 

jest polnych, bądź mało istotnych dla całego ciągu komunikacyjnego. Pan Starosta powiedział 

na przykładzie remontu w Wierzbicy Górnej, że Powiatu nie byłoby stać na to, aby dać 2,5 

mln zł na remont tej drogi. Będzie dofinansowana z trzech źródeł. Pani Burmistrz 

powiedziała, że drogi mają solidne podbudowy, w większości potrzebne byłyby nakładki.  

Pan Starosta powiedział, że przed tworzeniem budżetu na rok 2023 postara się spotkać  

z Panią Burmistrz w celu omówienia najbardziej wrażliwych odcinków dróg i ogólnej 

współpracy, być może uda się zrobić nowe nakładki. Pan Starosta powiedział, że temat dróg 

to ciężki temat, dróg jest bardzo dużo. Część dróg jest przekazywana do samorządów. Gmina 

Kluczbork przejęła 27 ulic o długości w sumie 11 km. Część druga przejęły Lasowice, 

Wołczyn, a Byczyna żadnych. Następnie głos zabrał radny Norbert Waliczek, który odniósł 



6 

 

się do sprawy, która ciągnie się już kilka lat. Droga od ul. Strzeleckiej, aż do Ciarki do drogi 

DK11. Radny powiedział, że na tej drodze potrzebne są nakładki, natężenie jest duże.  

Tą drogą jeżdżą karetki często na sygnale w stronę oleskiego szpitala i odwrotnie. Część dziur 

została zasypana „asfaltem” jednak to na długo nie starczyło, bo już są nowe dziury. Radny 

powiedział, że być może należy udać się na wizję lokalną na daną drogę, by zobaczyć 

faktyczny jej stan. Radny zwrócił się z prośbą, by mieć na uwadze ten odcinek drogi  

i pomyśleć o nakładkach. Pierwsze pismo w tej sprawie radny złożył w 2015 roku. Na koniec 

Pani Burmistrz podziękowała za możliwość spotkania oraz zaprosiła radnych do Byczyny. 

Kolejno głos zabrała radna Celina Zając, która powiedziała, że należy doprecyzować 

priorytety odnośnie dróg, lista życzeń jest długa, a trzeba wybrać tylko te drogi, które są  

w najgorszym stanie. Następnie głos zabrał Pan Wicestarosta Lesław Czernik, który 

powiedział, że mniej więcej 10 km  nakładek Powiat powinien wykonać, aby poprawić stan 

dróg, w szczególności tych najpilniejszych do zrobienia. W zeszłym roku w Brynicy 1 km 

nakładki na drodze o szerokości 4m kosztował 170 tys. zł. W tym roku ta kwota byłaby już 

znacznie wyższa. Radny Norbert Waliczek odniósł się również do jakości wykonywanej 

pracy na drogach. Niektóre z dróg, które jakiś czas temu były naprawiane ponownie 

wymagają poprawy. Pan Starosta powiedział, że w tym roku jest dużo inwestycji.  

W przyszłym roku być może inwestycji będzie mniej i uda się większą kwotę 

wygospodarować na nakładki. Pan Starosta powiedział, że gminy powinny pomagać przy 

remontach dróg. Kolejno głos zabrał radny Jakub Goliński, który zapytał o otwarcie ofert  

w sprawie nakładki na odcinku drogi Miechowa – Janówka.  Tam jest 100 tys. zł. dotacji  

z Byczyny, 100 tys. zł daje Powiat a najtańsza oferta wyniosła 175 tys. zł. Co w związku  

z tym? Pan Starosta odpowiedział, że zostanie zwiększony zakres prac. Kolejno, czy jest jakiś 

harmonogram prac remontów cząstkowych, zapytał radny Jakub Goliński. Pan Starosta 

odpowiedział, że wstępny plan był robiony, jednak to wszystko się ciągle zmienia. Nie ma 

takich środków w budżecie, by wyremontować w jednym roku wszystkie drogi powiatowe, 

albo chociaż większość. Radny Jakub Goliński zapytał, czy jest jakiś harmonogram odnośnie 

„łatania” dziur na drogach masą na gorąco? W ostatnim czasie na odcinku od Kujakowic 

przez Łowkowice przed Byczyna przy łataniu dziur brakło masy. Po 3 dniach zaznaczono na 

zielono kawałki, które miały być dalej wycinane. Farba zeszła i w między czasie mieszkańcy 

musieli piaskiem zasypać dziury. Mieszkańcy gminy pytają o konkretne terminy napraw dróg 

i wycinek. Radny Damian Buła powiedział, że dobrze by było omówić taki harmonogram 

remontu dróg na wspólnym posiedzeniu Komisji. Następnie radny Jakub Goliński powiedział, 

że może trzeba się zastanowić czy nie warto pójść w nakładki, bo wtedy wiadomo, że w roku 

kolejnym nie trzeba będzie tam łatać dziur. Pan Starosta powiedział, że zobaczymy jaki 

będzie budżet na kolejny rok i trzeba będzie sukcesywnie planować te odcinki na drogach do 

łatania. Głos zabrał radny Wojciech Smolnik, Przewodniczący Komisji Zdrowia, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska, który powiedział, że można zaplanować 

komisję na początek września przed ułożeniem nowego budżetu, zobowiązując przy tym 

Naczelnika Wydziału Zarządzania Drogami do przygotowania materiałów. Przewodniczący 

zaproponował, aby każdy Przewodniczący Komisji bądź radny jeżeli ma jakieś szczegółowe 

zagadnienia, o których chciałby rozmawiać na komisji to, prośba jest taka, aby w ciągu 

tygodnia przesłać te tematy do Biura Rady. Następnie tematy te zostaną przekazane do 

Naczelnika Wydziału Zarządzania Drogami w celu opracowania informacji.  

 

 

Ad.4 

Przewodniczący obrad w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował wszystkim 

za udział w posiedzeniu i zamknął wspólne posiedzenie komisji Rady Powiatu w Kluczborku. 

Na tym protokół zakończono. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rolnictwa  

Mariusz Pieńkowski 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia,  

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska  

Wojciech Smolnik 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji 

Ryszard Okaj 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Damian Buła 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu,  

Turystyki, Rozwoju Rodziny  

Robert Wietrzyk 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała : 

Małgorzata Gulanowska 


